
Rapportage functioneringscommissie tbv ALV van 19-06-2024 

Het proces van de functioneringsgesprekken is goed verlopen. In eerste instantie hadden we de 

gesprekken met de twee raadsleden en de raadsopvolger in februari gepland maar door ziekte zijn 

twee gesprekken uitgesteld tot maart. Voordat de gesprekken plaatsvonden (in het gemeentehuis) 

hebben we nog even het beleidsdocument naar de deelnemers opgestuurd zodat ze zich goed 

konden voorbereiden. De gesprekken zijn in een prettige en positieve sfeer verlopen. Van de 

gesprekken is een verslag gemaakt dat door de fractieleden akkoord is bevonden.  

De commissie raadt het bestuur aan om zelf aan de raadsleden/raadsopvolger te vragen op welke 

manier zij verder ondersteuning willen bij hun functioneren. 

De gesprekken zijn met twee commissieleden gevoerd. Hoewel eerder aangegeven is dat er een 

derde lid zou komen van buiten de afdeling, hebben we gemerkt dat dit niet per se nodig is om de 

gesprekken goed te kunnen voeren. 

Hartelijke groet,  

Vera Visser en Rob van Dillen 

 


